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In december 2024 stelde Forza! schriftelijke vragen over het klepelmaaien in Haarlemmermeer. 

Het college erkende toen in haar beantwoording dat het gebruik van de klepelmaaier vanaf 1 januari 

2025 alleen nog mogelijk is onder strikte voorwaarden: met een gedragscode, met een vergunning, 

of als enige toelaatbare optie. In diezelfde brief werd opgemerkt dat de gedragscode 

soortenbescherming van Stadswerk op het moment van beantwoording nog niet van kracht is. 

In het weekend van 24-25 mei 2025 ontving Forza meldingen van inwoners over op handen zijnde  

maaiwerkzaamheden in Nieuw-Vennep, met de klepelmaaier. 

Bewoners gaven aan zich ernstige zorgen te maken over dierenleed in het broedseizoen wegens 

eerdere ervaringen met zwaar verminkte dieren. Op vrijdagmiddag 23 mei zijn maaimachines 

(bekend uit eerdere jaren) gezien en geparkeerd op de middenberm van de Venneperweg. 

Onze fractie ontving videomateriaal van het aanrijden van deze maaimachines, evenals WhatsApp-

berichten waarin de maaiactie werd aangekondigd én later weer werden afgemeld. Deze machines 

stonden volgens meerdere inwoners klaar om op maandag 26 en dinsdag 27 mei waterkanten te 

maaien. 

Op zondagavond 25 mei heeft Forza Haarlemmermeer het college per brief verzocht de 

werkzaamheden per direct op te schorten en vijf concrete vragen gesteld over de rechtmatigheid van 

de geplande maaibeurt. Op maandag 26 mei zijn de geplande werkzaamheden zonder verdere 

toelichting afgeblazen. Wij beschikken over appberichten waarin dit expliciet wordt bevestigd door 

de betrokken aannemer. 

Op 27 mei reageerde het college per brief op onze vragen met de mededeling dat zij het 

"vastgestelde maaibeleid" volgt maar dat er "nu niet met een klepelmaaier gewerkt wordt"; en dat 

de aannemer het areaal vooraf moet schouwen op basis van een gedragscode. 

Er wordt echter niet gereageerd op de door Forza! ingediende vragen noch op de ecologische of 

juridische onderbouwing. Het maaibeleid van de gemeente Haarlemmermeer waar naar verwezen 

wordt, noemt zelf nog expliciet "klepelen" als reguliere methode bij het maaien van bermen en 

oevers. 

De gedragscode waarop het maaibeleid normaal steunt, is op het moment van maaiplanning nog 

steeds niet in werking (zie brief 17 december 2024). Er is geen bewijs geleverd van een ecologische 

inventarisatie voorafgaand aan de werkzaamheden. Het college laat na te bevestigen of de 

maaiplannen in strijd zijn met de Wet natuurbescherming, noch of er nesten of jonge dieren 

aanwezig zijn. 

Naar aanleiding van uw brief van 27 mei 2025 en de ontstane situatie rond het geplande maaien in 

Nieuw-Vennep stelt Forza Haarlemmermeer u de volgende aanvullende vragen: 

 

1. Kunt u bevestigen dat er daadwerkelijk maaien van waterkanten in Nieuw-Vennep gepland 

stond op 26 en 27 mei 2025? Zo ja, op welke exacte locaties en met welke machines? 



2. Klopt het dat de betreffende machines op vrijdagmiddag 23 mei al aanwezig waren op de 

middenberm van de Venneperweg in Nieuw-Vennep, en daar geparkeerd zijn in afwachting 

van werkzaamheden? Zo ja bent u het met de fractie van Forza! eens dat dit om zogenaamde 

‘Klepelmaaiers’ ging? Zo nee wat voor maaiers waren dit dan wel? 

3. Is er voorafgaand aan deze geplande maaiactie een ecologische inventarisatie uitgevoerd om 

vast te stellen of er nesten, eieren of jonge dieren aanwezig waren in het beoogde 

maaigebied? Zo nee waarom niet? 

4. Onder welke gedragscode of vergunning zou deze maaiactie zijn uitgevoerd, nu u in 

december 2024 erkende dat de gedragscode van Stadswerk nog niet van kracht was? 

5. Wat is de reden geweest om de geplande werkzaamheden op maandagochtend 26 mei 

plotseling af te blazen? 

6. Waarom is deze beslissing niet gecommuniceerd aan de raad of de omgeving? 

7. Acht u het volgen van het bestaande maaibeleid op zichzelf voldoende juridische basis, 

ondanks het feit dat het beleid nog verwijst naar methodes (zoals klepelmaaien) die per 1 

januari 2025 alleen nog onder strikte voorwaarden zijn toegestaan? 

8. Bent u bereid om de volledige communicatie, verslagen en ecologische onderbouwing met 

betrekking tot deze maaiplannen met de raad te delen? Zo nee waarom niet? 

9. Bent u het met de fractie van Forza! eens dat het meemaaien van dieren waarbij slechts 10% 

van de aanwezige fauna het overleeft om €130.000 uit te sparen een verfoeilijke methode 

van maaien is en dat die zelfs zonder richtlijnen niet meer toegepast moet worden? Zo nee 

waarom niet? 

 

Hoogachtend, 

 

Marlène Hogervorst  

Fractie Forza! Haarlemmermeer 


